
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 26 oktober 2010 – 19h00 

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
26 oktober 2010 

Wordt goedgekeurd. 

 

2. Budget 2011 : beleidsnota en financiële nota – strategisch 
meerjarenplan 

 
De nota's en het plan worden toegelicht door de gedeputeerde.  
 
Vervolgens worden de volgende vragen gesteld en antwoorden 
gegeven: 
 
 Door raadslid Gerda Zenner-De Gryze: 

o Waarom wordt subsidie STAP verdubbeld? De 
gedeputeerde antwoordt dat dit bedrag pas zal 
uitgegeven worden wanneer dit initiatief een 
provinciale verankering krijgt. 

o De provincie verleent subsidies aan de Vlaamse 
wiskunde kangoeroe maar wordt nergens vermeld. 
Op de vergadering zelf kon geen antwoord op deze 
vraag gegeven worden. Achteraf blijkt uit nazicht dat 
op onderstaande link van de kangoeroewedstrijd 
(een onderdeel van de wiskundeolympiade voor 
leerlingen van 8 tot 14 jaar) het logo van de 
provincie Oost-Vlaanderen staat. Op de site van de 
wiskundeolypiade zelf staan we niet, maar die 
steunt de provincie niet, enkel de 
kangoeroewedstrijd. Link website: 
http://www.wiskundekangoeroe.be/kangoeroe 

o Is het bedrag dat toegekend wordt aan het 
fundamenteel wetenschappelijk onderzoek wel 
correct? Op de vergadering zelf kon geen verklaring 
gegeven worden voor dit bedrag. Achteraf blijkt uit 
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nazicht dat het bedrag voor wetenschappelijk 
onderzoek voor 2010 (8700) toch correct is. In 
september 2010 hebben we voor de subsidie aan 
KaHo Sint-Lieven voor het project 'Enkel een piraat 
pleegt plagiaat' een technische budgetwijziging 
gevraagd van 10 000 EUR. We hebben dus 10 000 
EUR verschoven van 'fundamenteel 
wetenschappelijk onderzoek' naar het project KaHo 
Sint-Lieven.  

o Welke subsidies worden er gegeven aan oud 
leerlingenbonden met een zwakke sociale 
achtergrond? De gedeputeerde antwoordt dat dit nu 
centraal wordt opgenomen en dit thans een loutere 
boekhoudkundige ingreep is. 

o Hoe wordt er omgegaan met de oriëntatienota? De 
gedeputeerde antwoordt dat de provinciale koepel 
daarop gereageerd heeft maar dit staat volledig los 
van de budgetbespreking. 
 

 Door raadslid Jamila Lafkioui: 
o Waarom wordt het project VZW odysse geschrapt? 

De gedeputeerde antwoordt dat dit een één malige 
subsidie was. 

o Welke jongeren worden aangesproken voor de 
samenwerking met AA Gent? De gedeputeerde 
antwoordt dat alle scholen zich hiervoor kunnen 
inschrijven. De bedoeling is om via het voetbal de 
motivatie van jongeren terug op te krikken. 
 

 Door raadslid Lutgarde De Jaeger: 
o Is het budget voor de aanleg van fietspaden wel 

voldoende? De gedeputeerde antwoordt dat dit wel 
degelijk het geval is. In het begin van de legislatuur 
wordt dit budget door de gemeentebesturen minder 
aangesproken dan naar het einde toe. Tot op heden 
was dit budget dus ruimschoots voldoende. Voor 
het volgende budget zal misschien een stijging 
moeten voorzien worden.  

o Is het budget voor bedrijfsvervoersmanagment 
voldoende? De gedeputeerde antwoordt dat dit 
hoofdzakelijk een Vlaamse materie betreft. De 
provincie begeleidt de bedrijven.  

o Wat is de stand van zaken van het 
mobiliteitscharter? Heeft dit geen financiële 
gevolgen? De gedeputeerde antwoordt dat 
momenteel wordt gewacht op het initiatief van 
Vlaanderen.  

o Wat doet de provincie rond verkeersveiligheid en –
leefbaarheid? De gedeputeerde antwoordt dat dit op 
provinciaal niveau wordt behandeld via 
gebiedsgerichte mobiliteit. 
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 Door raadslid Luc Lampaert: 
o Waarom wordt de sociale tewerkstelling verschillend 

per domein behandeld? Wat zijn de resultaten? De 
gedeputeerde antwoordt dat dit niet verschillend 
wordt behandeld. De resultaten zijn van heel positief 
tot heel negatief. Professionele begeleiding is hierbij 
noodzakelijk.  
 

 Door raadslid Jamila Lafkioui: 
o Waarom is er geen gemeenschappelijk 

promotiebeleid voor de provinciale domeinen? De 
gedeputeerde antwoordt hierop dat de promotie van 
het domein steunt op de eigen werking en identiteit. 
Hij heeft hierbij het voorbeeld van de nationale 
"Thuisdag" in Puyenbroeck.  

o Is de investering in het treintje van Puyenbroeck 
noodzakelijk? De gedeputeerde antwoordt dat er 3 
treinen in Puyenbroeck rijden en dat die heel veel 
succes hebben. 2 treinen zijn van 2007 en de derde 
moet vervangen worden. 
 

3. Vaststelling van het budget 2011 en de beleidsnota 2011 
van het Iva Provinciaal Onderwijs 

Geen tussenkomsten 

 

4. PTI Eeklo – bouwkundige renovatie 3de verdieping, blok A 
: vaststelling van de voorwaarden zoals bepaald in het 
bijzonder bestek, geraamd op 139 971,41 EUR inclusief 
btw, te gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

 

Raadslid Lutgarde De Jaeger vraagt wanneer de ramen worden 
vervangen? De gedeputeerde antwoordt dat de komende twee 
jaar ook daar de ramen zullen worden vervangen.  

 

5. Patrimonium – photo-voltaïsche netgekoppelde installaties 
– valorisatie daken : vaststelling van de voorwaarden 
betreffende de opdracht voor aanneming van diensten, 
geraamd op 197 000 EUR, te gunnen bij wijze van 
onderhandelingsprocedure met bekendmaking, 
voorafgegaan door een selectieprocedure 

 

Raadslid Lutgarde De Jaeger vraagt hoelang de 
huurovereenkomst loopt? Tevens vraagt het raadslid welke de criteria 
waren om te bepalen waar er dergelijke installaties kunnen komen? 
De gedeputeerde antwoordt dat dit 20 jaar is maar dat zelfs na de 
overeenkomst nog minstens 80 % van het rendement voor de 
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provincie is. Er is een hele afweging gemaakt van waar wel en waar 
geen Photo-voltaïsche installatie konden komen gaande van de 
kwaliteit van het dak, de hoegrootheid, het nut en de effectiviteit.  

Hetzelfde raadslid vraagt of dit wordt verzekerd en of ook in de 
criteria de esthetische kant werd bekeken? De gedeputeerde 
antwoordt dat het de inschrijver is dat de verzekering moet voorzien. 
Het voordeel van een dergelijke procedure is dat via onderhandeling 
ook het esthetisch oogpunt kan meegenomen worden.  

 

 

6. PTI Zottegem, Vogelzang 35 en 37 – openbare verkoop : 
machtiging van de deputatie om deze onroerende 
goederen openbaar te verkopen voor een bepaalde 
minimumwaarde 

Raadslid Jamila Lafkioui vraagt over welke percelen het gaat? 
De gedeputeerde antwoordt dat het gaat over de percelen die 
niet door de school worden gebruikt.  

 

7. Waterwegen Zingem – Gavere : vaststelling van de 
voorwaarden voor het ruimen van waterloop S 246 
(Coupure) tussen de Spettekaai en de monding in de 
Wallebeek cf. het bestek, geraamd op 338 025,95 EUR 
inclusief btw, te gunnen bij wijze van openbare 
aanbesteding 

 

Geen tussenkomsten 

 

8. Waterwegen Geraardsbergen – Onkerzele : toekenning van 
een medefinanciering aan het APB De Gavers voor het 
vernieuwen van een klepstuw op waterloop 5.186 t.b.v. 
22 950 EUR bovenop de  6 000 EUR voor de bekostiging 
van de stuw 

 

Geen tussenkomsten 

 

9. Provinciaal Domein Puyenbroeck – vernieuwen asfalt 
wegenis camping : goedkeuring van het bijzonder bestek, 
vaststelling van de lastvoorwaarden, geraamd op 96 876 
EUR inclusief btw en te gunnen bij wijze van openbare 
aanbesteding 

 

Geen tussenkomsten 
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10. IVA Onderwijs – budget 2010 : vaststelling van de 7de 
reeks wijzigingen 

 

Geen tussenkomsten 

 

11. Varia 

 

Geen tussenkomsten  

Gent, dinsdag 26 oktober 2010 

Mark Cromheecke   Jo De Loor  

Secretaris    Voorzitter 


